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RG.0012.37.2017 

 

 

Protokół Nr 35/17 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej analizy i kontroli 

wykonania funduszu sołeckiego za 2016 rok miejscowości od Żabna do 

Musikowia (II etap) odbytego w dniu 14 sierpnia 2017 roku. 

 

 

Na posiedzeniu Komisji obecni byli: 

1. Bolesław Puka – Przewodniczący Komisji 

2. Jacek Pamuła – Członek Komisji 

3. Zbigniew Ptak – Członek Komisji 

4. Rafał Bartochowski  – Członek Komisji  

5. Zofia Stec – sołtys sołectwa Rzeczyca Długa 

6. Eugeniusz Żak – sołtys sołectwa Musików 

7. Jadwiga Socha – sołtys sołectwa Kępa Rzeczycka 

8. Krzysztof Sioda – sołtys sołectwa Wola Rzeczycka 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Analiza i kontrola wykonania funduszu sołeckiego za 2016 rok 

dotyczące miejscowości od Żabna do Musikowia (II etap).  

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 903 a zakończyła o 1030. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Bolesław Puka, 

który powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na 

posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (w chwili 

otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 4). Lista obecności 

znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Bolesław Puka  przedstawił proponowany porządek 

obrad.  

Porządek obrad  przyjęto bez uwag do realizacji. 
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Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i 

odczytywania. 

 

 

Ad. IV. 

Komisja dokonała analizy wykorzystania środków finansowych w ramach 

funduszu sołeckiego następujących miejscowości: 

1). Musików – plan i wykorzystanie funduszu przedstawił sołtys sołectwa 

Musików Eugeniusz Żak. 

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 9 703,90 zł. wykorzystano kwotę 

9 455,07 zł. 

Komisja nie zgłosiła uwag do wykorzystania funduszu sołeckiego. 

 

2). Rzeczyca Długa – plan i wykorzystanie funduszu przedstawiła sołtys sołectwa 

Rzeczyca Długa Zofia Stec.  

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 28 219,05 zł. wykorzystano kwotę 

25 636,20 zł. 

Uwagi Komisji: 

- Nie wykorzystano zaplanowanych środków na budowę oświetlenia w kwocie 

800 zł. Natomiast lampa została założona i zapłacona z innych środków. 

- Dokonywać analizy planowanych wydatków funduszu sołeckiego także przez 

komórkę inwestycji w urzędzie gminy oraz zobowiązać wykonawcę zadania do 

wystawiania faktur na sołectwo, a nie na gminę. 

- Wniosek do organizacji społecznych o wcześniejsze wykorzystanie 

zaplanowanych w ramach funduszu środków finansowych. 

 

3). Rzeczyca Okrągła 

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 18 198,41zł. wykorzystano kwotę 

15 406,44 zł. 

Uwaga Komisji: 

- Do wyjaśnienia jest kwestia niewykorzystania środków funduszu z 

przeznaczeniem na kruszywo, które jest opłacane z innych środków oraz środków 

z przeznaczeniem na zakup sprzętu i umundurowania dla OSP. 

 

4). Dąbrowa Rzeczycka 

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 18 947,08 zł. wykorzystano kwotę 

15 867,68 zł. 

Uwaga Komisji: 

- Nie wykorzystano zaplanowanych środków na budowę oświetlenia w kwocie 

2 500 zł. 
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5). Kępa Rzeczycka - plan i wykorzystanie funduszu przedstawiła sołtys sołectwa 

Kępa Rzeczycka Jadwiga Socha.  

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 11 921,11 zł. wykorzystano kwotę 

9 979,73 zł. 

Uwaga Komisji: 

- Wystawiać właściwe faktury na sołectwo, nie na gminę. Niskie wykorzystanie 

środków w zakresie gospodarki komunalnej. 

 

6). Wola Rzeczycka - plan i wykorzystanie funduszu przedstawił sołtys sołectwa 

Wola Rzeczycka Krzysztof Sioda.  

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 28 794,95 zł. wykorzystano kwotę 

24 049,27 zł. 

Uwagi Komisji: 

- Nie wykorzystano zaplanowanych środków na budowę oświetlenia w kwocie 

1400 zł. Natomiast lampy zostały założone i zapłacone z innych środków. 

- Niskie wykorzystanie środków w zakresie gospodarki komunalnej.  

- Wyjaśnić brak faktury na kwotę 1500 zł. za koszenie poboczy. 

- Brak zapisu umowy zlecenia za sprzątanie przystanków. 

Wniosek Komisji: 

Dokonać przez księgowość i dział inwestycji przeglądu aktualnej realizacji 

funduszów sołeckich i poinformować o stanie realizacji na najbliższym spotkaniu 

z  sołtysami. 

 

7). Żabno 

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 20 300,44 zł. wykorzystano kwotę 

14 769,42 zł. 

Uwaga Komisji: 

Nie wykorzystano środków w ramach działu – transport. 

 

Ad. V. 

Sekretarz Gminy Ewa Marynowska poinformowała, że PKS ze Stalowej Woli 

zwrócił się z prośbą o dofinansowanie przejazdów autobusów w okresie 

wakacyjnym w kwocie 16 tys. zł. Sekretarz nadmieniła o sugestii Wójta Gminy, 

aby ewentualnie dofinansować przedsiębiorstwo w przyszłym roku ponieważ w 

obecnym gmina wsparła wysoką kwotą wynoszą 100 tys. zł. stalowowolski 

szpital. 

Komisja po rozpatrzeniu sprawy wydała negatywną opinię w kwestii 

dofinansowania PKS.  

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
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             Komisja: 

      Bolesław Puka – Przewodniczący Komisji ………………... 

      Zbigniew Ptak – Członek Komisji              ………………... 

     Jacek Pamuła – Członek Komisji                ………………… 

      Rafał Bartochowski– Członek Komisji       ………………... 

 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 
 


